
Zápisnica napísaná na 13. zasadnutí OZ v Mojzesove 6.3. 2009 

 

Prítomní: boli podpísaní na prezenčnej listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice. 

R o k o v a n i e 

1. Otvorenie 

Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce Emil Gábriš. Privítal prítomných poslancov a občanov. Po 

nahliadnutí do prezenčnej listiny skonštatoval, ţe rokovanie OZ je uznášaniaschopné. Prečítal 

program rokovania a navrhol zrušenie 13. bodu programu, ktorého obsah spadá iba do kompetencie 

starostu. 

Predsedajúci dal hlasovať za zrušenie bodu 13/ z programu rokovania: 

za: 7 

zdrţal sa: 0 

proti: 0 

Program rokovania bol schválený s tým, ţe o bode 13/ sa rokovať nebude. 

2. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice 

Do návrhovej komisie predsedajúci navrhol: 

Tatiana Martišová – predseda 

Ing. Magdaléna Dojčanová a Ing. Ján Teplan – členovia. 

za: 7 

proti:0 

zdrţal sa: 0 

So  zloţením návrhovej komisie  všetci poslanci súhlasili. 

  

Za overovateľov zápisnice predsedajúci určil Romana Laura a Radoslava Komáromyho. 

3. Kontrola uznesenia z 12. zasadnutia OZ 

Uznesenia prijaté na  12. zasadnutí OZ prečítal starosta. Skonštatovalo sa, ţe uznesenia sú splnené 

alebo sa priebeţne plnia. 

Uznesenie č. 171/08 ohľadne schválenia fin. prostriedkov pre eurotím na rok 2009 je podľa Ing. 

Čunderlíka zle sformulované a bude sa musieť opraviť. 

Ing. Čunderlík v rámci uznesenia č. 165/08, ktorým bolo schválené VZN o miestnych daniach 

a miestom poplatku za komunálne a drobné stavebné odpady, informoval prítomných občanov 

o výškach niektorých poplatkov a daní. 

4. Správa nezávislého audítora k účtovnej závierke za r. 2008 

Ing. Čunderlík prečítal správu nezávislého audítora – Ing. Farkasovej, v ktorej bolo skonštatované, ţe 

účtovná závierka poskytuje pravdivý a objektívny pohľad na finančnú situáciu obce Mojzesovo 



k 31.12.2008, na výsledky jej hospodárenia a peňaţné toky za rok končiaci k danému dátumu 

v súlade so Zákonom o účtovníctve. Kompletná správa je priloţená k zápisnici pod písmenom „A“. 

Ing. Dojčanová – mala pripomienku k audítorskej správe – uviedla, ţe obeţný a neobeţný majetok uţ 

5 rokov neexistuje, a preto sa tam nemal uvádzať. 

Jaššová – obec sa okrem zákona o účtovníctve riadi aj opatreniami MF SR ustanovujúcich 

podrobnosti o usporiadaní a obsahovom vymedzení poloţiek individuálnej účtovnej závierky, v zmysle 

ktorých sa zostavuje aj súvaha, kde sa vykazuje dlhodobý majetok ako neobežný a krátkodobý 

majetok akoobežný. 

5. Inventarizačný zápis vykonaný k účtovnej závierke k 31.12.2008 

S výsledkami inventarizácie oboznámila prítomných predsedníčka inventarizačnej komisie p. 

Bugriová. 

Ing. Dojčanová – je potrebné opraviť dátum vyhotovenia inventarizačného zápisu. 

Bolo skonštatované, ţe inventarizačné rozdiely neboli zistené a výsledky inventarizácie sú v súlade 

s hlavnou knihou, majetkovou zostavou a súvahou. 

Inventarizačný zápis sa prikladá k zápisnici pod písmenom „B“. 

6. Stanovisko k záverečnému účtu obce Mojzesovo 

Stanovisko k záverečnému účtu obce za rok 2008 predloţila kontrolórka obce p. Melišová a doporučila 

OZ schváliť záverečný účet obce bez výhrad.  

Stanovisko kontrolórky sa prikladá k zápisnici pod písmenom „C“. 

Záverečný účet obce za rok 2008 sa prikladá k zápisnici pod písmenom „D“. 

Predsedajúci dal hlasovať za schválenie záverečného účtu: 

za: 6 

zdrţal sa: Ing. Dojčanová 

Proti: 0 

7. Správa o kontrolnej činnosti kontrolóra za r. 2008 

Správu predniesla kontrolórka p. Melišová, v ktorej konštatuje, ţe výsledky kontrol mali vţdy pozitívny 

dopad pre ďalšiu prácu OcÚ. Nedostatky, ktoré mali formálny charakter a nemali negatívny dopad 

predovšetkým na finančné hospodárenie obce, boli v rámci výkonu kontroly odstránené. Jednalo sa 

o také nedostatky, ktoré si nevyţadovali spisovanie protokolov, resp.  správ z výkonu kontroly 

a samozrejme s tým prijaté návrhy opatrení. 

Ing. Čunderlík – poţadoval, aby p. kontrolórka vo svojich správach uviedla, aký bol zistený nedostatok 

a ako bol odstránený. 

Správa o kontrolnej činnosti za rok 2008 sa prikladá k zápisnici pod písmenom „E“. 

8. Prevádzkový poriadok o správe a prevádzkovaní cintorína 

Ing. Čunderlík – vysvetlil prítomným, najmä občanom obce, ţe obec je povinná mať vypracovaný 

prevádzkový poriadok cintorína. Kaţdý občan, ktorý obhospodaruje hrobové miesto, je povinný 

uzatvoriť zmluvu s obecným úradom o hrobovom mieste.  



Ing. Čunderlík, v súvislosti s pripomienkami Ing. Dojčanovej o výške poplatkov za hrobové 

miesto  vyzval poslancov, aby si materiály,  pripravované na schvaľovanie doma preštudovali a svoje 

pripomienky predniesli na pracovnej porade, aby sa mohli zapracovať do materiálu a na zasadnutí OZ 

sa uţ iba schválili. Navrhol, oboznámiť občanov  v MR o povinnosti uzatvoriť zmluvu na hrobové 

miesto a vyplatiť poplatok. Táto agenda bude veľmi prácna, preto sa termín jej spracovania ukladá do 

konca roku 2009. 

Agendu bude spravovať pracovník obce, ktorého určí starosta. Poplatok za hrobové miesto bude 

minimálny a je stanovený nasledovne: 

na prvých 10 rokov – detský hrob       3 € 

                                    jednohrob         3 € 

                                    dvojhrob           4 € 

Ostatné poplatky sú uvedené v prevádzkovom poriadku, ktorý sa prikladá k zápisnici pod písmenom 

„F“. 

Predsedajúci dal hlasovať za schválenie prevádzkového poriadku: 

Za: 7 

Zdrţal sa: 0 

Proti: 0 

9. Žiadosť o odkúpenie pozemku Mgr. Jane Pikusovej, rod. Teplanovej 

Predsedajúci prečítal ţiadosť vyššie menovanej ţiadateľky, bytom Moskovská 2471/21, Nitra, 

o odkúpenie časti obecného pozemku diel č. 2 o výmere 32 m2, ktorý je odčlenený od parcely č. 

344/2, celkovo o výmere 1409 m2, evidovaný na LV č. 1 vo vlastníctve obce Mojzesovo a pričlenený 

k parcele č. 344/4, evidovanej na LV č. 137 vo vlastníctve Jozefa a Márie Teplanových, Mojzesovo č. 

178. 

Nakoľko sa jedná o predzáhradku, ktorú uţívajú uţ dlhé roky, OZ súhlasilo s odpredajom parcely 

v cene 1m2  -   0,73 €. 

Ţiadosť Mgr. Pikusovej sa prikladá k zápisnici pod písmenom „G“. 

Za: 7 

Proti:0 

Zdrţal sa: 0 

10. Schválenie dotácií pre miestne organizácie 

Ing. Čunderlík prečítal ţiadosti miestnych organizácií o poskytnutie dotácií na činnosť v roku 2009: 

Obecný športový klub Mojzesovo predloţil finančný rozpočet na r. 2009 v sume 17.500 €, z ktorých 

im bolo schválených 10.000 €. 

Za: 7 

Proti:0 

Zdrţal sa:0 

  

MO slov. zväzu záhradkárov predloţila plán akcií na r. 2009 so ţiadosťou o poskytnutie dotácie 

v sume 1.660 €. Z poţadovanej sumy im bolo schválených 1.000 €, s podmienkou, ţe usporiada 

okresnú výstavu ovocia a zeleniny, na ktorú im prispeje i obec. MO SZZ ponúkla tieţ brigádnické 

hodiny na vyčistenie verejnej zelene, okolie rybníka, ap. 



Za: 7 

Proti: 0 

Zdrţal sa:0 

  

MO slov. zväzu zdravotne postihnutých poţiadala o dotáciu na svoju činnosť vo výške 800 €. 

Taktieţ i táto organizácia ponúkla odpracovať brigádnické hodiny na skrášľovaní obce, okolia domu 

smútku, ap. 

 Ing. Dojčanová  navrhla, aby im bola schválená čiastka 500 €, Roman Lauro navrhol sumu 400 €. 

Predsedajúci dal hlasovať o sume 400 €: 

Za: 5 

Zdrţal sa: 0 

Proti: Ing. Čunderlík 

          Ing. Dojčanová  

 Z poţadovanej sumy im bolo schválených 400 €. 

  

MO slovenského orla  predloţila ţiadosť o poskytnutie dotácie v sume 500 € na vymaľovanie 

a zakúpenie ţineniek pre cvičiacu mládeţ. Organizácia ponúkla odpracovanie brigádnických hodín 

min. 4 hodiny na člena. Dotácia im bola schválená v poţadovanej sume tak, ţe im obec zakúpi 

potrebný materiál. 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

  

Divadelný súbor Štefana Moyzesa predloţil ţiadosť o pridelenie dotácie na nákup rekvizít 

a materiálu pre súbor v sume 664 €, ktorá im bola v plnej výške schválená. 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

  

Poľovnícke združenie Mojzesovo poţiadalo o poskytnutie dotácie vo výške 600 € na nákup krmiva 

pre poľovne upotrebiteľných psov a pre zver v našom revíri. 

Ing. Čunderlík – ţiadosť je neúplná, navrhol, aby predloţili novú ţiadosť s dokladom o tom, ţe psy 

patria poľovnému zdruţeniu a nie sú súkromné. Táto ţiadosť sa po predloţení nových dokladov 

prerokuje na ďalšom zasadnutí OZ. 

Ţiadosti miestnych organizácií sa prikladajú k zápisnici pod písmenom „H“. 

11. Ponuka na spracovanie projektu vrátane zadania projektového zámeru (cenová ponuka GP 

CONSULTING) 

Predsedajúci a Ing. Čunderlík  informovali  prítomných o ponuke fy CONSULTING na spracovanie 

projektu, ktorý sa bude týkať: 

vybudovania chodníka 

na výstavbu detského ihriska 

na spolufinancovanie rekonštrukcie VO 

na doasfaltovanie cesty 



na obnovu autobusových zastávok... 

Spoločnosť sa venuje vypracovaniu projektov na akcie financované zo štrukturálnych fondov. Je to 

však v takej rovine, ţe finančné prostriedky môţeme i nemusíme dostať. 

Predsedajúci dal hlasovať za vyslovenie súhlasu so začatím projektu: 

Za: 7 

Proti:0 

Zdrţal sa:0 

Ponuka fy CONSULTING sa prikladá k zápisnici pod písmenom „I“. 

12. Prezentácia fy EKOS o vybudovaní zariadenia na likvidáciu komunálneho odpadu tepelným 

spracovaním a k vytvoreniu pracovných miest v obci 

Prezentácia fy EKOS sa nemohla uskutočniť z dôvodu ochorenia pracovníka firmy. Ing. 

Čunderlík  priblíţil  prítomným občanom o čo sa jedná: 

ide o výstavbu zariadenia na likvidáciu odpadu spaľovaním. Firma vyčistí všetky čierne skládky 

a zlikviduje ich v spaľovni, únik do ovzdušia je minimálny. Navrhol poslancom zúčastniť sa na exkurzii 

podobného zariadenia v Rakúsku, aby si vedeli predstaviť ako to funguje a aby im to pomohlo 

v rozhodovaní. Je to veľká šanca pre obec, vzniknú nové pracovné miesta, pre začiatok 50 – 100 

pracovných miest. Spaľovňa sa zvaţuje v lokalite „stará baňa“. Znamenalo by to lacnú energiu, 

likvidáciu odpadu bezplatne a v budúcnosti by sa mohli zakúpiť autá na odvoz odpadu a poskytovať 

tieto sluţby okolitým obciam.  

Obec bude mať spoluúčasť na tejto akcii. 

Starosta – bude potrebné zvolať zhromaţdenie občanov, informovať ich o tejto akcii  a vysvetliť všetky 

výhody a nevýhody. 

Ing. Čunderlík – všetci poslanci musia byť presvedčení o tom, ţe je to pre obec výhodné a presvedčiť 

o tom aj občanov. Musí byť vypracovaný aspoň čiastkový územný plán len na lokalitu „stará baňa“. 

Odporučil dať vypracovať čiastkový územný plán. 

P. kontrolórka upozornila, ţe ak si dá obec vypracovať kompletný územný plán, môţe naň dostať 

dotáciu, ale na čiastkový nie. 

Starosta – vypracovanie kompletného plánu by trvalo dlho. 

Predsedajúci dal hlasovať za vypracovanie čiastkového územného plánu: 

za: 6 

Zdrţal sa: Ing. Dojčanová 

Proti: 0 

  

Bod 13/ bol z programu rokovania vyňatý. 

14. Schválenie plánu pracovných porád a zasadnutí OZ na rok 2009 

V pláne sú uvedené iba dátumy konania prac. porád a zasadnutí, začiatok si spresnia tak, aby to 

vyhovovalo väčšine poslancov. 

Plán práce pracovných porád a zasadnutí OZ je priloţený k zápisnici pod písmenom „J“. 

Za: 7 

Proti: 0 

zdrţal sa: 0 



15. Rôzne 

Ing. Dojčanová – ţiadala, v dôsledku hospodárskej krízy, prehodnotiť mzdy pracovníkov OcÚ. 

Poţiadala p. kontrolórku, aby mzdy prehodnotila. 

P. Melišová  uviedla, ţe by bolo potrebné zváţiť dôleţitosť práce, ktorú vykonávajú pracovníci 

a podľa  toho pristúpiť k výške osobných príplatkov. 

16. Diskusia 

Melišová – uviedla, ţe na internetovej stránke by stačilo uvádzať iba uznesenia a nie celé zápisnice, 

obec je na smiech celému okoliu. 

Ing. Čunderlík – je potrebné, aby tam boli celé zápisnice, aby občania vedeli aj podrobnosti rokovania. 

  

Ing. Čunderlík – uviedol, ţe do obecnej pokladnice sa zvýšia poplatky za psov , nárast bude dosť 

vysoký oproti minulému roku, dane a poplatok za komunálny odpad sú vcelku dobre zinkasované 

vďaka tomu, ţe sa intenzívne vymáhali. Zvaţuje, ţe  by sa mali zvýšiť poplatky za prenájom KD 

a zasadačky občanom, ktorí nemajú trvalý pobyt v obci, pracuje na návrhu, pošle ho poslancom. 

Starosta – poplatky by sa mali začať platiť aj za uţívanie verejného priestranstva – parkovanie, 

odloţené staré nepojazdné autá, stavebný materiál.... 

Melišová – chcela vedieť, či má znovu prehodnotiť platy pracovníkov OcÚ, keď uţ  boli 

prehodnocované viackrát, naposledy finančnou komisiou. Predseda finančnej komisie predloţil aj 

zápis z tejto kontroly, kde sa konštatovalo, ţe neboli zistené nedostatky a porušenie zákona č. 

553/2003 Z.z. Zápis finančnej komisie sa prikladá k zápisnici pod písmenom „K“. 

Ing. Čunderlík – určenie mzdy zamestnancom je plne v kompetencii starostu obce a preto uţ nie je 

potrebné, aby p. kontrolórka vykonala ďalšiu kontrolu. 

17. Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 188/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove   b e r i e   n a    v e d o m i e  kontrolu plnenia uznesení z 12. 

zasadnutia OZ. 

Uznesenie č. 189/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove   b e r i e   n a    v e d o m i e  správu nezávislého audítora 

k účtovnej závierke za r. 2008. 

Uznesenie č. 190/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove   b e r i e   n a    v e d o m i e   správu inventarizačnej komisie 

z inventarizácie vykonanej k účtovnej závierke k 31.12.2008. 

 

 



Uznesenie č. 191/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove   b e r i e   n a    v e d o m i e   stanovisko kontrolóra 

k záverečnému účtu obce Mojzesovo za r. 2008. 

Uznesenie č. 192/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove   s c h v a ľ u j e   záverečný účet obce Mojzesovo za r. 2008  bez 

výhrad. 

Uznesenie č. 193/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove   b e r i e   n a    v e d o m i e   správu o kontrolnej činnosti 

kontrolóra za r. 2008. 

Uznesenie č. 194/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove   s c h v a ľ u j e   prevádzkový poriadok o správe a prevádzkovaní 

cintorína. 

Uznesenie č. 195/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove   s c h v a ľ u j e   ţiadosť o odkúpenie pozemku Mgr. Jane 

Pikusovej, rodenej Teplanovej, z parc. č. 340/2 o celkovej výmere 32 m2 za cenu 0.73 €/m2. 

Uznesenie č. 196/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove   s c h v a ľ u j e   dotácie pre miestne organizácie takto: 

a/ OŠK Mojzesovo v sume                      10.000 € 

b/ MO SZZ Mojzesovo v sume                 1.000 € 

c/ MO PZ Mojzesovo – prerokuje sa na najbliţšom zasadnutí OZ po predloţení novej      

    ţiadosti 

d/ Divadelný súbor Š. Moyzesa v sume        664 € 

e/ MO slov. orla Mojzesovo                        500 €   - nákup materiálu 

f/ MO SZZP Mojzesovo v sume                  400 €        

Uznesenie č. 197/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove   s c h v a ľ u j e   ponuku na spracovanie projektu vrátane 

zadania projektového zámeru (cenová ponuka GP Consulting) – rozvoj infraštruktúry obce. 

Uznesenie č. 198/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove  b e r i e   n a    v e d o m i e    ponuku fy EKOS na vybudovanie 

zariadenia na likvidáciu komunálneho odpadu tepelným spracovaním a  k vytvoreniu pracovných miest 

v obci. 



Uznesenie č. 199/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove   s c h v a ľ u j e   plán pracovných porád a zasadnutí OZ na r. 

2009. 

Uznesenie č. 200/2009 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove   s c h v a ľ u j e   vypracovanie čiastkového územného plánu 

v lokalite „stará baňa“. 

  

Predsedajúci dal hlasovať za prijatie uznesenia: 

 Za: 7 

Proti: 0 

Zdrţal sa: 0 

18. Záver 

Záverom predsedajúci poďakoval prítomným za účasť a 13. zasadnutie OZ  u k o n č i l. 

  

                                                     D.a.h. 

  

Overovatelia:                                                          Emil  G á b r i š 

Roman Lauro                                                          starosta obce 

Radoslav Komáromy 

  

  

Zapísala: Jaššová 

 


